

REFERAT FAU- MØTE 27. mai klokken 17.30

Tilstede: Hege Hatlevik, Brit Sørfonn, Linda Ringheim, Torgeir Tennebekk, Cathrin Hopland, Øyvind Kalsås (ref), Kjerstin Grøtta

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Godkjent

2. Gjennomgang referat forrige møte

Ingen kommentarer

3. Informasjon fra skoleledelsen - særlig fokus denne gang: Mobbing på skolen og rutiner.

- Uværsskur skal være klar til skolestart august.
- Sykkelparkering: 7. juni kommer 3 representanter fra kommunen på befaringsplanlagt sykkelparkering ved Olsvikhallen. Obs tilpasning sparkesykler og liknende.
- Innkjøring forbudt-skilt for skoleplassen er bestilt + informasjonsskilt for ulike avdelinger.
- Endringer i sannsynlig kullstørrelse 8. klasse, hvor det nå ser ut til å bli 93 elever.
- Mobbing og rutiner: Skolen jobber mye for at elevene har det trygt og godt på skolen. Endringer i loven gjør det mer konkret hva skolen skal gjøre ved opplevd krenkelse (Opplæringslovens § 9a). Færre saker som betegnes som mobbing nå enn tidligere, og lite synlig mobbing. Mer vanlig å se ensomhetsfølelse og opplevelse av utestengning. En del elever føler seg også utrygge i settinger hvor andre elever bråker og er høylutte. Forskjellig toleranse for dette hos de ulike elevene. Skolen bruker Zero-programmet, men trenger svært sjelden å bruke det. God erfaring med å invitere foreldre til samtale, gjerne sammen med barnet.

Skolen har fokus på hva som kan redusere forekomst av mobbing, gjennom Forandringsfabrikken. Nytt tiltak siste året er «Timen om livet»: Lærer og elever sitter i ring og snakke om det som opptar dem. Dette synes å øke tryggheten og forståelsen både mellom elever og mellom lærer og elever. Dette legges fast i alle klassetrinn fra høsten av.

4. Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget

- a. Ikke møte i SU siden sist. Forslag til informasjonshefte SFO + Hjertesone og trafikksikringsplan meldes til sakliste for neste SU-møte. Forslag om endring i informasjonshefte: Redusere informasjonen i det første heftet som deles ut til praktisk info, og lage et hefte til med den mer detaljerte informasjon om faglig innhold til eventuell senere bruk.

5. Økonomistatus

Ingen endring. Avventer 17.mai-inntekter.

6. Klassekontaktperm. Vurdering av endringer til neste skoleår

Cathrin blir med i gruppe for å evaluere og foreslå endringer. Etablerer gruppe med to eller tre til. Mål om oppdatert dokument før skolestart 2019.

7. Evaluering 17. mai arrangement

Evalueringssmøte i komiteen i morgen. Arrangementet i hallen har blitt større, flere folk som kommer nå enn tidligere. Godt med salg, innslag og aktiviteter. Bedre lyd enn tidligere. Noen forbedringspunkter å ta med seg, blant annet ønskelig å få større musikalsk innslag i prosesjonen.

8. Informasjonsaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU

- a. Natteravner Bergen Vest
Ekstraordinært årsmøte i kveld. God organisering av ravning som har vært denne våren.
- b. Trafikkgruppen
 - i. Trafikksikringsplan og hjertesone: Plan er laget og lagt til SU-møte for videre evaluering og godkjenning. Vektlegger arbeid og oppfølging av denne nå, vurdere fokus inn mot vegvesenet og andre relevante instanser.
 - ii. "Gå til skoleaksjon" for skolestart? Ikke planer om dette. Deler av skoleveien er ikke trygg nå. Vurdere dette igjen ved senere anledning.
- c. Skolemiljøgruppen
 - i. Ikke noe nytt. Fokus for gruppen trenger å bli tydeligere. Kan skolemiljøgruppen være en samarbeidspart med skolen og elevråd, mer enn det vi har vært i år? Vi trenger å jobbe frem tydeligere retningslinjer for hva vi skal gjøre i denne gruppen. Legge dette som egen sak i et FAU-møte for å prøve å tydeliggjøre dette.
- d. Arrangementsgruppen
 - i. Ikke flere arrangementer før sommeren. Neste er TV-aksjon til høsten

9. Evaluering nåværende organisering FAU, vurdering av endringer

Opplevs at dette året er det året vi har fått gjort mest i FAU. Flere medlemmer og betydelig mer aktivitet enn tidligere år. Mange har bidratt mye og konstruktivt.

- a. Gruppene: Fungerer stort sett godt.
- b. Faurepresentant fra hver klasse: Sannsynligvis avgjørende for at vi har hatt så stor aktivitet som vi har hatt. Videreføres neste år.
- c. Styreorganisering: Fungerer ikke så godt. Vi foreslår endring på dette til at styret i FAU fremover består av leder, nestleder, sekretær og kasserer. Melder dette som sak til neste FAU-møte. Månedlige FAU-møter tydeliggjøres at er åpent for alle FAU-medlemmer og alle anbefales å komme.

10. Evaluering skoleår, vurdere redigering årshjul: utsettes

Neste møte:

Mandag 19. August klokken 17.30